
Referat fra afdelingsbestyrelsesmøde den 23. august 2023 kl. 16.30 

Tilstede: Hanne, Karina, Lene og Randi 

Dagsorden:  

1. Godkendelse af dagsorden for dagens møde 
2. Godkendelse af referatet fra sidste møde 
3. Drøftelse og evaluering af ekstraordinært afdelingsmøde 19/6 2023 
4. Drøftelse af indholdet af informationsmøde AAB 21/8 2023 ang. fremtidens 

afdelingsmøder 
5. Drøftelse og gennemgang af vedligeholdelsesreglement 
6. Eventuelt 
7. Næste møde 

Ad 1: Dagsordenen for mødet blev godkendt.  

Ad 2: Referatet fra sidste møde blev godkendt. 

Ad 3: Det har været et turbulent forår, som mundede ud i det ekstraordinære afdelingsmøde den 

19/6 2023. Der kom mange meninger til udtryk, men det var forvirrende, at der var så mange 

forskellige meninger og fortolkninger af afdelingsmødet tilbage i september 2022. Meget 

positivt var det dog, at så mange var mødt op, og vi håber, det samme vil ske, når der er 

afdelingsmøde i september i år.  

Et af bestyrelsesmedlemmerne kunne dog fremvise et brev modtaget i maj måned 2023, 

hvor AAB kontakter beboeren med besked om, at de kommer ud i løbet af oktober 2023 for 

at klippe hækken ind til en tykkelse på ca. 60 cm., og at hækken samtidig klippes ned til en 

højde på ca. 100 cm.  

Det er svært at få dette brev til at passe ind i det virvar af forskellige argumenter og breve, 

som blev fremlagt og drøftet på det ekstraordinære afdelingsmøde. Det lader til, at AAB´s 

handlinger og udtalelser ikke stemmer overens med det, de selv har sat i værk i det tidligere 

forår.  

Ad 4:  Randi deltog i mandags i AAB´s informationsmøde om ”fremtidens afdelingsmøder”. 

Essensen af mødet var, at AAB ønsker, at afdelingsmøderne fremover skal være mere 

beboer-styrede, så der vil være større interesse blandt beboerne for at deltage. Der er 

forskellige hverv, der skal bestrides – herunder dirigent, referent m.v. Der var enighed i 

afdelingsbestyrelsen om, at vi ikke ønsker at styre mødet selv, da det vil betyde, at vi ikke får 

mulighed for at deltage i mødet på lige fod med vore naboer. Randi sørger for at informere 

AAB om vores beslutning.  

Ad 5:  Randi havde gennemgået den skabelon til vedligeholdelsesreglement, som vi har modtaget 

fra AAB. Skabelonen var et godt stykke arbejde, som var let at arbejde videre med. Vi 

gennemgik reglementet, fik rettet nogle uoverensstemmelser og tilføjet nogle ting, som vi 

mener skal være med. Randi sørger for renskrift og sender ud til endelig gennemgang.   

Ad 6: Næste møde aftales, når næste udkast til reglementet er klar.  

 

For referat: Randi Sørensen 


